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Acta de la Junta Permanent de la Facultat de Psicologia i de 
Logopèdia 

Número de l’acta: 134 
Tipus de sessió: Ordinària 
Data: 17/6/2025 
Hora: 10:15 
Lloc: Sala de Juntes 

Hi assisteixen:  Maria Alvarez, Enrique Baleiorla (en representació del Miquel 
Domènech), Ramon Barnadas, tomás blasco, albert bonillo, Marta borrueco, Andres 
Chamarro, ramon Cladellas, Jospe Lluis Costa, Sònia Darbra, Amets Echegurem, Sivia 
Izquierdo, Albert Espelt, Arnau Estévez, Estel Gelabert, Joaquim T. Limonero, Maria Jesus 
Nebrera, Joan Pujol, Beatriz San Roman, Teresa Sánchez, Olga Soler, Susana Subirà, 
Mertixell Torras, Anna Vale 

No hi assisteixen:  Eloy David Fernánez, Mònica Gelpi, Harshita Harshita,Rut Massafret, 
Sara Rios, David Sánchez 

S’excusen: Miquel Domènech, Anna Jordana, Aitana Martínez, Jana Vila 

ORDRE DEL DIA: 
1. Aprovació, si escau, de l’acta de la última sessió de la Junta Permanent  (JP133 del

19.5 .2025 ) 
2. Informacions de l’Equip de Deganat.
3. Aprovació, si escau, de la proposta de tribunals per a les places de professorat

o TU24148 (Departament de Psicologia Bàsica, Evolutiva i de l’Educació),
o TU25015 (Departament de Psicologia Social) i
o AL25015 i AL 25017 (Departament de Psicologia Clínica i de la Salut)

4. Assumptes de tràmit
5. Torn obert de paraules.

El Degà dona la benvinguda a les persones assistents tot agraïnt la seva participació. A 
continuació el Secretari llegeix la llista de persones que s’han excusat. Tot seguit es passa al 
primer punt de l’Ordre del Dia. 

PUNT 1: Aprovació, si escau, de l’acta de l’última sessió de la JP: JP 133 de 19/5/2025 

L’acta és aprovada per assentiment. 
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PUNT 2: Informacions de l’Equip de Deganat. 

El Degà informa a la Junta que el professorat de la Facultat ha presentat vuit projectes 
d’Innovació Docent a la convocatòria d'aquest any de la UAB. Espera que tots siguin subvencionats 
o reconeguts. L'equip de Deganat preveu la subvenció per a aqueslls projectes que, havent-
se presentat, no l'obtinguin però donin resposta a una acció de millora de la Facultat. 

A continuació explica que, a la recent Conferència de Degans, es va plantejar, a demanda del 
Consejo General de la Psicología de España, la transformació del Grau en Psicologia a una titulació 
de cinc anys de durada que habiliti per a l’exercici professional dins l’àmbit sanitari. Tot ampliant 
les informacions que constan a la documentació facilitada a les persones de la JP, detalla els motius 
que han portat a aquest plantejament. Aclareix que el que s’ha demanat des de la Conferència de 
Degans és conèixer el parer de cadascun dels centres que imparteixen la titulació del Grau en 
Psicologia respecte la reconversió del mateix a uns estudis de cinc anys de durada. Insisteix, 
finalment, en que el tema està en una situació preliminar i que no està sobre la taula la definició 
de com es faria la reconversió de la titulació, sinò només saber si es considera pertinent fer la 
transformació proposada. En aquest sentit, i donat que la consulta es exploratòria i no vinculant, 
el Degà aclareix que no ha considerat necessari convocar una Junta de Facultat per tractar el tema. 

S’obre un torn d’intervencions per part de diverses persones de la Junta a les quals el Degà respon 
donant alguns aclariments, com ara que el model 3+2 està totalment descartat, i que l’ampliació 
dels crèdits de la titulació s’estructuraria, bàsicament, en formació de tipus pràctic i no pas en un 
increment de continguts teòrics. Globalment, les persones que han intervingut expressen el seu 
acord amb la reconversió de la titulació perquè és una acció coherent amb l’actual situació del 
Grau i amb el requisit de disposar de la titulació del Màster Sanitari per a exercir la professió en 
altres àmbits de la Psicologia.  

Finalment, el Degà pregunta a la Junta està a favor de la reconversió del Grau en Psicologia a una 
titulació de cinc anys. Les persones presents mostren el seu acord, per assentiment, a aquesta 
reconversió. 

El Degà informa de la reunió amb els tècnics d’arquitectura celebrada el dia anterior i en la qual es 
va mostrar la distribució d’espais que es proposa per al nou edifici CeNit. Es mostra satisfet amb el 
projecte i mostra els plànols del mateix, tot assenyalant que la gran majoria dels despatxos seran 
ubicats de manera que tinguin llum exterior en tots els casos, i indicant alguns espais i 
infraestructures que encara s’han de definir i sobre els quals els arquitectes demanen aclariments 
per tal de poder enllestir el disseny definitiu. Per resoldre aquesta demanda, el Degà informa que 
convocarà els/les Directors/ores de Departament durant els propers dies. 

Es formulen diferents preguntes sobre com s’articularan els espais docents i sobre el calendari 
d’execució de les obres. Respecte la primera qüestió, el Degà indica que tota l’activitat docent i els 
espais necessaris per a la mateixa estaran ubicats al nou edifici, que està encara pendent de 
dissenyar. Respecte al calendari, el Degà indica que no es pot fer una previsió clara però que 
l’escenari més optimista indica que tot podria estar enllestit per l’any 2030. Insisteix en què, 
independentment del calendari, que no depèn de la Facultat, cal, en tot moment, respondre a les 
demandes dels arquitectes. 

No es formula cap més observació, i es passa al següent punt de l’Ordre del Dia. 
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PUNT 3: Aprovació, si escau, de la proposta de tribunals per a les places de professorat  

• TU24148 (Departament de Psicologia Bàsica, Evolutiva i de l’Educació), 
• TU25015 (Departament de Psicologia Social) i 
• AL25015 i AL 25017 (Departament de Psicologia Clínica i de la Salut) 

El Secretari, tot agraïnt els Departaments la seva col.laboració en la preparació dels documents 
amb les propostes de tribunals, explica les diferents característiques de les mateixes. En el cas del 
Departament de Psicologia Bàsica, Evolutiva i de l’Educació es tracta d’una plaça que es torna a 
convocar perquè va quedar deserta, i només cal indicar l’àrea afí. En el cas del Departament de 
Psicologia Social es una reconversió de plaça d’Agregat/ada a Titular, i cal adjuntar un llistat de 10 
professors/ores d’una àrea afí. Finalment, en el cas del Departament de Psicologia Clínica i de la 
Salut, es proposa un únic tribunal per a les dues places d’Agregat (una, conversió d’una plaça de 
Lector Serra-Hunter, i l’altra de nova creació), en el qual ha de presentar-se un llistat de 10 
professors/ores d’una àrea afí.  
 
Tot seguit, la Junta Permanent aprova, per assentiment, les propostes de tribunal presentades. 
 
PUNT 4: Assumptes de tràmit 
 
La Vicedegana d’Afers Acadèmics i de Qualitat explica que el calendari d’avaluacions aprovat a la 
passada sessió de Junta Permanent tenia unes errades i que va ser necessari corregir-les. Això va 
comportar l’elaboració d’un nou calendari que es va enviar als Departaments per tal que aquests 
poguessin confeccionar l’organització docent dins dels terminis necessaris per tal que la Gestió 
Acadèmica tingués al seu abast, amb temps suficient per a organitzar l’aulari del curs 25-26, la 
informació sobre els encàrrecs docents i la programació docent. Això va comportar que el calendari 
final no hagués estat aprovat en sessió de Junta Permanent. Per aquest motiu demana la Junta 
Permanent la seva aprovació d’aquesta modificació de calendari i de les actuacions derivades de 
la mateixa. 
 
 La Junta Permanent dona la seva aprovació per assentiment. 
 
PUNT 5: Torn obert de paraules. 
 
El Degà informa que després de la sessió de la Junta es constituirà la Mesa Electoral per a l’elecció 
de nou Degà i recorda que les votacions es faran electrònicament els dies 30 de juny i 1 de juliol.  
 
Sense cap més assumpte per tractar, el dia 17/6/2025, a les 11.30 hores, el President aixeca la 
sessió, de la qual, com a Secretari, estenc aquesta acta.  
 

El Secretari Vist i plau 
El President 

 
 
 
 

Tomás Blasco Ander Chamarro   
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